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To: @minvws.nl]
From: )

Sent: Wed 6/16/2021 7:36:19 AM

Subject: plannen gedachtenwisseling over toekomst Intravacc

Received: Wed 6/16/2021 7:36:19 AM

Hoi,

Zie onderstaand verzoek. Willen jullie zorgen dat deze afspraak in de agenda’s van de betrokkenen komt? Als het goed is vind je

alle relevante infO (wanneer, hoe lang, wie, onderwerp) in onderstaande mail.

Bij vragen hoor ik het!

Alvast dank voor het plannen!

Groet

Ministerie van VWS

Directie Publicke Gezondheid

Afdeling Crisisbeheersing en Infectieziekten

Telefoonnr 06 ERE

E-mail BER eminvwsnl

Verzonden: donderdag 10 juni 2021 13:57

Aan: 5.1.2e ) @minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: doorpraten Intravacc

En ja, helemaal prima, dit is ook mijn beeld.

Bij de ‘Hoe’-vraag heb ik nog wel als prealabele vraag/vraag vooraf, dat zich in de stukken, die ook vanmiddag voorliggen, nog lang

geen verzelfstandiging van Intravacc aftekent, maar wel, zo lijkt het althans, een toename van investeringen, waarvoor Intravacc

toch vooral naar VWS lijkt te kijken. Dus wellicht goed om ter aftrap of ter voorbereiding van deze sessie iets mee te geven over

hoe realistisch het is om in de komende kabinetsperiode te komen tot de afweging ‘verkopen of niet’.

Groeten,

Verzonden: donderdag 10 juni 2021 13:29

Aan: §.1.2¢ ) minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: doorpraten Intravacc

n
In het afdelingsoverleg kwam al even ter sprake om op korte termijn door te praten over Intravacc. En ik begreep van [fox in

jullie PO van vanmorgen. Lijkt mij een uitstekend idee!

Mijn beeld bij zo’'n gesprek is het volgende:

¢ Wanneer : ergens eind juni/begin juli

¢ Hoe lang :1-1,5 uur

¢ Met wie : Met jou, JERE 5.1.2e IEEEmijzelf (van PG) en

vr), IEE 572) en 5.1.2e (PDC-19). Lijkt me goed om hen ook uit te nodigen, omdat zij nu al

betrokken zijn bij Intravacc en omdat zij de discussie kunnen verrijken (omdat ze wellicht vanuit een andere invalshoek
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kijken).
e Hoe : Discussie/gesprek aan de hand van de volgende twee vragen (1) Waarom is het een goed idee om

Intravacc te verkopen?; en (2) Waarom is het geen goed idee om Intravacc te verkopen?. Ik verwacht datje op deze manier

een interessant gesprek krijgt waarbij heel veel argumenten boven tafel komen die we kunnen gebruiken bij een vervolg.

En verkopen is wat tot heden de officiéle beleidslijn is (en met het oog waarop Intravacc een beleidsdeelneming is

geworden)

Deel jij dit of heb jij hier andere beelden of ideeén bij?

lk zal het secretariaat dan vragen om een geschikt moment te zoeken.

Ministerie van VWS

Directie Publieke Gezondheid

Afdeling Crisisbeheersing en Infectieziekten

Telefoonnr OAS

E-mail minvws.nl


